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Adviezen en conclusies commissie Ruimte en Infrastructuur  

15 januari 2025 
 

Aanwezig: Larens Behoud – Hans van Goozen en Nicole van Oort 

  VVD – Niels Westendorp en Ellis de Brouwers  

D66 – Ellen van Dorst en Yvonne Berghorst 

Liberaal Laren – Jacqueline Timmerman en Boudewijn Oomkens 

Groen Laren – Bart Vos en Ben Wichers Schreur 

CDA – Erwin van den Berg en Corrie Krapels 

Democratisch Laren – Ronald Spaan 

Afwezig: -- 
 

Voorzitter: Erik Koldenhof (VVD) 
 

B&W:   Niels Rood (wethouder) 

Jan van Midden (wethouder) 

 

Overig: -- 

     

Commissiegriffier: Antoinette Kroon 

1. Opening en vaststelling agenda 
De vergadering wordt om 20.00 uur geopend.  

De agenda is vastgesteld. 

2. Vaststelling lijst adviezen en conclusies vergadering commissie R&I d.d.  

4 december 2024 
Naar aanleiding van agendapunt 8 “Rondvraag” vraagt de heer Vos naar de status van de 

toezegging van wethouder Rood om uit te zoeken of er in de vergunningsverlening Winter Village 

nadere eisen zijn gesteld aan de herkomst van de brandstof generator. 

Wethouder Rood geeft aan het antwoord binnen week schriftelijk aan de griffie toe te sturen.  

 De lijst van adviezen en conclusies is ongewijzigd vastgesteld.  

3. Mededelingen 
Mevrouw Van Dorst vraagt aandacht voor de uitnodiging van de MRA over de lancering van de 

MRA-agenda 2025-2028 op 28 januari a.s.. 

Toezegging wethouder Van Midden: 

We gaan na of wethouder De Groot op 28 januari a.s. aanwezig zal zijn en dit schriftelijk aan de 

griffie laten weten.  

Wethouder Van Midden over: 

1) Mailbericht Rutgers over kerstbomenlandje; het college bereidt een technische inhoudelijk     

     reactie voor en de raad wordt hiervan op de hoogte gesteld.  

4. Terug- en vooruitblik Regio-zaken 
Terugblik portefeuillehouders overleggen 12 december 2024 

Wonen en Zorg 

Geen mededelingen. 

Ruimte en Mobiliteit 

Wethouder Rood over: 

1) WAAG (Water Aanvulling en Afvoer ‘t Gooi); in Nederland moet er 100 miljoen kuub 

drinkwater per jaar bij om aan de stijgende vraag te kunnen voldoen. De Regio G&V moet hier  

30 miljoen kuub voor hun rekening nemen. Er wordt gedacht aan het Eemmeer, Amsterdams 

Rijnkanaal en Gooimeer, het kan ook een combinatie van 2 of 3 van die mogelijkheden zijn.  

Het is oppervlaktewater.  
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Bij het Laarderhoogt wordt er jarenlang water gewonnen en het gevolg voor Laren is dat er op deze 

plek een verdeelstation kan komen. Er is nagevraagd of dit landschappelijk tot consequenties leidt. 

Zodra het antwoord hierop ontvangen is, wordt dit in de commissie of raad medegedeeld. In 2027 

worden er keuzes gemaakt waar het water vandaan moet komen en in de komende jaren erna 

worden de keuzes voorbereidt. In 2030 staat de realisatie en in 2035 dient het klaar te zijn. Het gaat 

nu over hoe de samenwerking vorm krijgt. 

 

Toezegging wethouder Rood: 

We sturen de presentaties met de links van de Regio G&V, zodra beschikbaar, ter extra informatie 

aan de raad door.  

 

Toezegging wethouder Van Midden: 

Naar aanleiding van de vraag van de heer Vos over de RES (Regionaal Energie Strategie) gaan we 

na wat de vorderingen (voortgangsbespreking) zijn.  

 

 

Vooruitblik portefeuillehouders overleggen 30 januari 2025 

Bouwen en Wonen 

Geen mededelingen. 

Ruimte en Mobiliteit 

Geen mededelingen. 

Milieu en Duurzaamheid 

Geen mededelingen. 

5. Meldingen portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen 
Geen meldingen.  

6. Stand van zaken Omgevingswet 
Wethouder Rood heeft de commissie inhoudelijk geïnformeerd over de transitie 

bestemmingsplannen naar een Omgevingsplan voor Laren.  
7. Stand van zaken vluchtelingenopvang 

Wethouder Rood over: 

1) brief Ministerie over verdeelbesluit in het kader van de Spreidingswet; het college is aan het  

    kijken hoe er omgegaan moet worden met het besluit en zijn aan het bekijken wat de positie van  

    Laren is. Laren dient 50 minderjarige vluchtelingen op te vangen. De raad wordt hierin  

    meegenomen zodra dit mogelijk is. De brief wordt door de griffie op de Lange Termijnagenda  

    van de raad geplaatst.  

8. Rondvraag 

- de heer Spaan over vooraf ingediende vragen: 

1)   Hekken bij Van Wees Naarderstraat; wat is de stand van zaken? 

 Beantwoording wethouder Van Midden:  

Er is een brief gestuurd met een last onder dwangsom. Van Wees heeft een visie op de 

dwangsom gegeven. Hierin staat een opening voor een gesprek om tot een 

gezamenlijke oplossing te komen. Aanstaande maandag staat het gesprek.  

2)  Crailo: vervuilde grond; wat is de stand van zaken? 

Beantwoording wethouder Rood: 

Procedure is gestart maar er blijkt een goed en constructief overleg met de Provincie te 

zijn. Zodra er een overeenstemming is, horen wij dit meteen.  

3) Reconstructie Naarderstraat; is er rekening mee gehouden dat de Johanneskerk gaat  

 aanbouwen? 

Beantwoording wethouder Van Midden: 

Er is inmiddels een projectleider aangesteld, deze gaat de bestuurs- en projectopdracht 

formuleren. Er wordt een kennismaking georganiseerd met alle betrokken partijen. 

Ook de Johanneskerk wordt hierin meegenomen.  

- De heer Van Goozen over: 

     1)  Eemnesserweg oversteek Dr. Holtmanweg; is het mogelijk om hier een zebrapad te   

  maken?   

Beantwoording wethouder Rood:  

We kijken of het een haalbaar plan is en komen hier op terug zodra er nieuws is.  
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- mevrouw Van Oort over: 

1)   bericht Rijkswaterstaat over aantal verkeersongevallen per jaar; wordt er actie op 

ondernomen dat Laren op de 4e plek staat als onveilige gemeente? 

 Beantwoording wethouder Rood:  

Het rapport is ons niet bekend. Wij kijken in de Verkeersvisie goed naar de 

verkeersveiligheid om verkeersongevallen te beperken.  

- De heer Westendorp over: 

     1)  Lege agenda commissie; wat is hier de reden voor en wanneer kunnen we de  

   Verkeersvisie verwachten?   

Beantwoording wethouder Rood:  

De verkeersvisie komt in maart of april. Dit betreft wel een eerste versie. In de tweede 

versie wordt ook de gevraagde analyse verkeerstellingen van de heer Vos in 

meegenomen.  

2)    Woningbouw/winkelpanden; wat is de stand van zaken m.b.t. De Smidse,   

     Complex 1 en 2 Erfgooiersdwarsweg? 

     Beantwoording wethouder Van Midden over winkelpanden: 

    Op dit moment is wethouder De Groot in gesprek met een ondernemer voor de  

        plannen m.b.t. De Smidse.  

  Beantwoording wethouder Rood over Erfgooiersdwarsweg: 

 Directe omwonenden zijn geïnformeerd over de 9 woningen die gerealiseerd kunnen  

  worden. De bijeenkomst was ook bedoeld om bij de omwonenden input op te halen  

        zodat er definitieve tekeningen en schetsen ontwikkeld kunnen worden. Ook komt de  

  commissie Ruimtelijk Kwaliteit in beeld om er iets van te vinden. Zij moeten ook de    

  monumentenstatus van de afgebrande gebouwen eraf halen zodat ze gesloopt kunnen  

  worden. Het kan nu in een stroomversnelling raken. De sfeer bij de bijeenkomst was  

       goed en constructief.  

3)  Watertoren Laren; deze is niet in bedrijf, zijn hier plannen voor? 

Beantwoording wethouder Rood: 

Er zijn geen plannen bekend.  

- Mevrouw Krapels over: 

     1)  Leegstaande panden detailhandel; kan hier een visie op komen? 

  Beantwoording wethouder Van Midden: 

  Wethouder De Groot is hier intensief mee bezig. Landelijk gezien heeft Laren weinig  

  leegstand.  

  2)  Visie ouderenwoningen; kan er doorstroming komen? 

  Beantwoording wethouder Rood:  

  Er wordt echt op doorstroming ingezet. Dit is ook in de vastgestelde Woonvisie  

  opgenomen. De ontwikkeling Craibosch, oude Tergooi terrein, wordt ook een plek  

    waar veel ouderen uit het Gooi terecht kunnen en de doorstroom op gang kan helpen.  

- Mevrouw Van Dorst over: 

              1)  Concept Position Paper aanvliegroutes; kan dit voor de inwoners begrijpelijker  

  geschreven worden? 

  Beantwoording wethouder Rood: 

  Dit ligt bij de Regio maar wij geven het verzoek door.  

- De heer Oomkens over: 

 1)  visie leegstaande panden; kan het college nadenken of leegstand die inmiddels  

  jarenlang duur niet op een bepaalde manier kan worden opgelost? 

2)  verboden toegang bord Henriette Schwarzlaan; wat is de stand van zaken? 

Beantwoording wethouder Van Midden: 

Het heeft onze volledige aandacht. Het is onderdeel van een veelheid aan 

discussiepunten die we met de vereniging van de bewoners hebben. In oktober/ 

november hebben de bewoners een uitgebreide brief van ons gehad. Er is inmiddels 

een reactie binnen en deze wordt met de afdeling besproken. 
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- Mevrouw Timmerman over: 

 1)  leegstaand schuurtje Zevenend; wat is hier de status van? 

  Beantwoording wethouder Van Midden: 

  Het schuurtje wordt gerenoveerd/herbouwd. Er is nu een omgevingsvergunning  

  aangevraagd. De oorspronkelijke bouwtekeningen waren niet meer geldig.  

  Nu moeten er nieuwe tekeningen gemaakt worden. Hierna kunnen we verder.  

2)  Vernieuwen Brinkvijver en habitat eendjes; welke regeling is er getroffen voor tijdens  

  de werkzaamheden en er na? 

  Beantwoording wethouder Rood: 

  Jaarlijks wordt de vijver schoongemaakt en hier worden geen maatregelen voor  

     getroffen. Dit geldt ook voor dit project. Er zijn bij de ambtelijke afdeling geen  

   zorgen.  

9. Sluiting 

20:49 uur 

 

Vastgesteld in de commissievergadering 5 februari 2025. 

 

Voorzitter, Commissiegriffier, 

De vergadering is per agendapunt te beluisteren via de raadsinformatiesite van gemeente Laren. Het 

besprokene is terug te lezen in het aangekoppelde audiotranscript. 

https://laren.raadsinformatie.nl/

